
Sak 7 Fastsetting av medlemskontingenten 

 

Satsene for medlemskontingenten ble endret på årsmøtet i 2018, og styret ser derfor at det 

ikke er aktuelt å endre satsene på dette årsmøtet. Gjeldende satser er på nivå med våre 

nabokommuner som det er naturlig å sammenligne seg med. 

 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Satsene for medlemskontingenten endres ikke 


